
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jana Marię Jackowskiego 

w dniu 8 kwietnia 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Mateusza Morawieckiego 

Po bezprzykładnej agresji Rosji na Ukrainę do naszego kraju przybyła fala uchodźców wojennych. Liczba 

przybyłych przekracza już ponad 2,5 miliona, a jest perspektywa napływu kolejnych uchodźców. W związku 

z faktem, że bez wykorzystania prywatnej bazy mieszkalnej nie uda się zakwaterować obywateli Ukrainy, 

proszę o informację, czy rząd zamierza wprowadzić szczególne regulacje w zakresie najmu mieszkań dla 

uchodźców. 
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